
 
GKI.271.11.6.2021 

Lidzbark Warmiński, 2021-08-26 
 
    
         Wg rozdzielnika 

 
 
Dotyczy: postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania: Budowa infrastruktury technicznej 
oraz zagospodarowanie terenu w ramach Projektu: „Ochrona różnorodności biologicznej przy rzece Łynie w Lidzbarku 
Warmińskim – etap II”. Znak Sprawy: GKI.271.11.2021 
 
Działając zgodnie z art. 284 ust. 6 oraz 286 ust.1 ustawy z dnia 11.09.2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U.                  
z 2021 r. poz. 1129 ze zm.), w imieniu Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński, zwanej dalej: „Zamawiającym”, 
zawiadamiam, że jeden z Wykonawców w dniu 25.08.2021 roku zwrócił się do Zamawiającego z pismem o udzielenie 
wyjaśnień.  

Poniżej przedstawiam treść zapytań zawartych w piśmie wraz z udzielonymi przez Zamawiającego wyjaśnieniami. 

 

Pytanie 1: Jakie elementy monitoringu przewidziane są w serwerowni, dot. branży telekomunikacyjnej? 

Odpowiedź: Zamawiający nie przewiduje rozbudowy serwerowni. 

Pytanie 2: Na planie zagospodarowania terenu branży telekomunikacyjnej rys T-01A projektowane rury RHDPE kończą 
się w studni SK-1 przy schodach terenowych. Ze studni rury przechodzą prze kładkę do studni telekomunikacyjnej 
istniejącej na dz. 25/8 – zaznaczono kolorem szarym wg odrębnego opracowania. Czy ten odcinek również należy 
przyjąć do wyceny?. Jeśli tak, to proszę o udostępnienie projektu i korektę przedmiaru.  

Odpowiedź: Przedmiotowego odcinka nie należy brać po uwagę przy wycenie przedmiotu zamówienia. 

Pytanie 3: W przedmiarze robót oraz opisie technicznym przyjęto jedną lunetę podwójną w punkcie widokowym na 
nasypie kolejowym. Na PZT oznaczono czarną kropkę – brak opisu w legendzie. Ponadto na PZT lunety zaznaczono 
kolorem różowym w ilości 4 szt. Proszę o wyjaśnienie, jaką ilość należy przyjąć do wyceny.  

Odpowiedź: Zgodnie z Projektem budowlanym, należy przyjąć jedną podwójną lunetę. 

Pytanie 4: Na rysunkach PZT  załączonych do projektu budowlanego wskazano wiaty na przenośne toalety – szt 2, 
natomiast w PZT załączonym osobno na stronie Zamawiającego oraz przedmiarze robót wskazano wiatę – 1 szt. 
Proszę o wyjaśnienie jaką ilość przyjąć do wyceny? 

Odpowiedź: Do wyceny i realizacji należy przyjąć altany 2 szt., wiata dla toalety przenośnej 1 szt. 

Pytanie 5: Na rysunkach PZT  załączonych do projektu budowlanego wskazano ławki – szt 18, kosze na odpady -9 szt, 
natomiast w PZT załączonym osobno na stronie Zamawiającego  sa ilości odpowiednio 16szt i 8 szt, w przedmiarze 
robót zaś wskazano ilość 20 sz i 10 szt odpowiednio. Ponadto pojawiają się ławki z oparciami i bez oparć. Proszę                         
o wyjaśnienie jaką ilość przyjąć do wyceny ławek i koszy, oraz wskanaznie typu ławki? Proszę o wskazanie jaką ilośc 
tablic informacyjnych przyjąć do wyceny, w opisie projektu budowlanego, w przedmiarze robót i na PZT wskazane sa 
inne ilości. Proszę o sprecyzowanie.  

Odpowiedź: Zgodnie z projektem budowlanym do wyceny i realizacji należy przyjąć 10 szt. ławek z oparciem, 10 szt. 
ławek bez oparcia, 15 szt. koszy na odpady, ilość tablic informacyjnych – 3 szt. 

Pytanie 6: W opisie projektu budowalnego znajduje się zapis, iż należy wzdłuż ciągu pieszo – rowerowego ustawić stół 
piknikowy, brak tej pozycji w przedmiarze oraz na PZT. Proszę o wskazanie typu i parametrów stołu piknikowego. 

Odpowiedź: Stół piknikowy należy dobrać do powierzchni, na której zostanie posadowiony, oraz wykonać z 
materiałów jednorodnych z pozostałymi elementami małej architektury. 

Pytanie 7: W przedmiarze robót przyjęto na całości nawierzchnię mineralno – żywiczną o gr. 2,5 cm, natomiast                            
w opisie projektu budowlanego branży drogowej wskazano, iż na dz. 5/11, 42/2 na dojeździe do toalety przenośnej  



 

 

wskazano grubość warstwy mineralno – żywicznej 4 cm. Proszę o podanie dokładnej powierzchni nawierzchni ze 
zwiększona grubością warstwy ścieranej, lub dokładnie wskazać na PZT. 

Odpowiedź: Długość nawierzchni ze zwiększoną grubością warstwy ścieralnej wynosi 400m2 

Pytanie 8: Na PZT wzdłuż ciągu pieszo – jezdnego pojawia się nawierzchnia oznaczona szrafurą w kratkę, proszę                            
o wyjaśnienie czy należy tu przewidzieć nawierzchnię mineralno – żywiczna? Brak opisu w legendzie. 

Odpowiedź: Tak, oznaczenie drogi tylko dla rowerów. 

Pytanie 9: Proszę o potwierdzenie, że nawierzchnia gliniasto – żwirowa ciągu pieszo – rowerowego jest 
zaprojektowana pomiędzy nasypami kolejowymi oraz na ul. Kwiatowej. Wg naszych obliczeń nawierzchni jest łącznie 
703 m2, a nie jak wskazano w przedmiarze 439 m2. Proszę o dokładnie dokładnej powierzchni.   

Odpowiedź: Długość nawierzchni wynosi 439 mb, powierzchnia 1097,5 

 

Niniejsze wyjaśnienia stanowią równocześnie modyfikację treści zapisów SWZ, które należy wziąć pod uwagę przy 
sporządzaniu oferty. 

Pozostałe zapisy pozostają bez zmian. 

 

Zatwierdził 
BURMISTRZ 
Jacek Wiśniowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1) Wykonawca 
2) Strona internetowa prowadzonego postępowania 
3) a/a 


